

**Tack Ching Girls' Secondary School**  
**2025-2026**  
**English Department 'Chatteris Beach Clean'**

10<sup>th</sup> February, 2026

Dear Parents / Guardians,

We are pleased to inform you that your daughter has been selected to participate in the **Chatteris Beach Clean**, co-organized by the English Department and the Chatteris Educational Foundation. Through experiential learning, this activity aims to encourage students to engage in community service, to foster a sense of responsibility towards the environment, and to improve their English-speaking skills and confidence. Details of the event are provided below:

Activity:	Chatteris Beach Clean
Date:	7 <sup>th</sup> March 2026 (Saturday)
Venue:	Lamma Island, Sok Kwu Wan
Gathering time and Location:	8:45 am at school
Dismissal Time and Location:	5:30 pm at school
Fee:	Free-of-charge
Teachers-in-charge:	Ms Wong Pui Ka, Ms Naomi, Ms Harriet
Note:	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Teachers will accompany the students throughout the event.</li> <li>➤ Participants must wear their <b>full school sports uniform</b>, including the school jacket and <b>a pair of suitable sports shoes</b>.</li> <li>➤ Students should bring <b>at least 1.5 liters of water, light snacks, a pen</b>, and appropriate items for outdoor activities such as a <b>hat, sunscreen</b>, and/or <b>umbrella</b>.</li> <li>➤ <b>Lunch</b> will be provided. Please inform the teachers-in-charge if your child has any <b>food allergies</b>.</li> <li>➤ All participating students are <b>covered by insurance</b> for this event.</li> <li>➤ This activity is organized by <b>Chatteris Educational Foundation</b>, with volunteers from <b>UBS Hong Kong</b> joining the cleanup.</li> </ul>

Please complete the reply slip and return it to teacher-in-charge by 3<sup>rd</sup> March, 2026. Please also remind your child to attend the above activity punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teachers-in-charge.

Yours faithfully,

Carol Chung  
Principal

-----Reply Slip-----

No. : 280

\_\_\_\_\_ Mar, 2026

Dear Principal,

I have been informed that my child will participate in the **Chatteris Beach Clean** and will remind her to attend the activity punctually.

Name of student: \_\_\_\_\_

Class & Class No.: \_\_\_\_\_ ( )

Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Phone number of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Phone number of the student: \_\_\_\_\_

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)

**德貞女子中學**  
**二零二五至二零二六年度**  
**英文科暢言沙灘清潔 活動通告**

敬啟者：

貴子女已獲選參加本校英文科與「暢言教育基金會」合辦的暢言沙灘清潔活動。此活動旨在透過體驗式學習，鼓勵學生參與社區服務，培養學生對環境的責任感，同時加強學生的英語口語表達技巧及自信心。活動詳情如下：

活動名稱：	暢言沙灘清潔活動
日 期：	2026 年 3 月 7 日 (星期六)
地 點：	大嶼山索罟灣
集合時間及地點：	上午 8 時 45 分於學校集合
解散時間及地點：	下午 5 時 30 分於學校解散
費 用：	全免
帶隊老師：	黃貝珈老師, Ms Naomi, Ms Harriet
備 註：	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 本校老師將全程陪同學生參與活動。</li> <li>➤ 參加者須穿着整套學校運動服(請帶備運動外套)及合適的運動波鞋。</li> <li>➤ 學生須自備不少於 1.5 公升的食水、輕便小食、一支筆，以及適合戶外活動的用品，例如：帽子、防曬用品或雨傘。</li> <li>➤ 是次活動將會提供午膳。如有食物過敏，請預先通知帶隊老師。</li> <li>➤ 是次活動與「暢言教育基金會」合辦，並有 UBS 瑞銀香港義工同行。</li> <li>➤ 機構將為所有參加者購買保險。</li> </ul>

請著 貴子女於 3 月 3 日前，把已簽妥的回條交回帶隊老師，並請督促 貴子女準時出席活動。如有任何問題，請致電 2729 3211 與帶隊老師聯絡。

此致  
學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二六年二月十日

-----回 條-----

編號：280

敬覆者：

本人已知悉小女參加 貴英文科暢言沙灘清潔活動，並定當督促小女依時出席活動。

此覆  
德貞女子中學校長

中\_\_\_\_\_級\_\_\_\_\_班\_\_\_\_\_號學生：\_\_\_\_\_

學生家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

學生家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

學生家長/監護人電話：\_\_\_\_\_

學生電話：\_\_\_\_\_

二零二六年 月 日

(收集聯絡電話，目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長/學生，有關資料將於活動完結後銷毀。)